
Protokół Nr 42/2011  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy  

w dniu 17 listopada 2011 r.  
   

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Waldemar Słupski, p. Janusz Kwiatek oraz 

Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Kierownik Wydziału 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa - p. Anna Mróz, Kierownik Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie - p. Anna Kalinowska, Geodeta Powiatowy – p. Iwona Urbanowicz i Kierownik 

Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji – p. Sławomir Knapiński wraz z 

Inspektorem – p. Jolantą Tymińską, zgodnie z załączoną listą obecności. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Starosta.  

   

Porządek obrad: 

I. Wydział Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa:  

1. Sprawa dofinansowania opracowania „Programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Powiatu Nidzickiego”. 

2. Wniosek ZOZ o usunięcie drzew na działce nr 81/6 obręb 4 miasta Nidzica w związku z 

planowanym wykonaniem lądowiska przyszpitalnego. 

II. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie:  

1. Uchwała Zarządu w sprawie wyboru oferty na prowadzenie Środowiskowego Domu 

Samopomocy. 

2. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniający uchwałę w sprawie podziału środków na 2011 

rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez PFRON na zadania z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

III. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami:  

1. Uchwały Zarządu w sprawach: 

- upoważnienia osoby do składania oświadczeń woli z zakresu zbywania nieruchomości 

powiatowych, 

-  wyrażenia zgody na wynajem przez Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 

Nidzicy pomieszczeń dla Zarządu Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w 

Nidzicy, 

2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

-   wyrażenia zgody na wynajem przez Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 

Nidzicy  pomieszczeń dla Zarządu Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w 

Nidzicy, 

- nabycia od Gminy Nidzica gruntu pod budowę parkingu przy Przychodni Obwodowej w 

Nidzicy, 

3. Sprawa odszkodowań za przejęte od Powiatu Nidzickiego grunty pod rozbudowę drogi 

ekspresowej S-7. 

IV. Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji:  

1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego na lata 2011-2015. 

2. Uchwała Zarządu w sprawie cofnięcia stypendium sportowego. 

V. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich:  

1. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- zajęcia stanowiska w przedmiocie ogłoszenia województwa warmińsko-mazurskiego 

strefą wolną od GMO, 

-   przyjęcia Programu współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2012 rok. 

VI. Wydział Finansowy:  
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1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2011. 

2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- zmian w budżecie powiatu na rok 2011, 

-  zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2011– 2026. 

 

  Ad. I.  

Pan Starosta zapytał, czy firmie Hydros zapłacono już wynagrodzenie za sporządzenie 

„Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Powiatu Nidzickiego”. 

p. Anna Mróz poinformowała, że 7 listopada wpłynęła ostatnia, poprawna faktura od Hydrosa 

na 49.200 zł. Od 30 października był termin 7 dni na dostarczenie faktury. Termin dostarczenia 

Programu do Ministerstwa również mijał 7 listopada. W Ministerstwie podczas rozmowy 

telefonicznej źle poinformowano, że liczy się data stempla pocztowego. 

p. Renata Mróz zauważyła, że w umowie zapisano, iż liczy się data wpływu dokumentów.  

 

Następnie p. A. Mróz przedstawiła wniosek ZOZ o usunięcie drzew na działce nr 81/6 obręb 4 

miasta Nidzica w związku z planowanym wykonaniem lądowiska przyszpitalnego. 

Zarząd wyraził pozytywną opinię.  

 

 p. A. Mróz opuściła salę obrad, a dołączyła p. A. Kalinowska.  

 

Ad. II  

p. Anna Kalinowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu zmieniający uchwałę w sprawie 

podziału środków na 2011 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez PFRON na zadania z 

zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd zaopiniował przedstawiony projekt uchwały pozytywnie.  

   

Następnie p. Anna Kalinowska omówiła uchwałę Zarządu w sprawie wyboru oferty na 

prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy.  

Uwag i pytań nie było.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 113/2011 w sprawie wyboru oferty na 

prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy.  

   

p. Anna Kalinowska wyraziła prośbę o zwiększenie etatu księgowej z 5/8 na cały etat, w 

ramach posiadanych środków. Księgowa ma bowiem objąć również sprawy kadrowe. 

Zarząd rozpatrzył powyższą prośbę pozytywnie.  

 

p. A. Kalinowska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz.    

 

Ad. III.  

p. Iwona Urbanowicz omówiła uchwałę w sprawie upoważnienia osoby do składania 

oświadczeń woli z zakresu zbywania nieruchomości powiatowych. Zaznaczyła, że Pan Starosta 

zaproponował jej osobę, jako upoważnioną do składania oświadczeń woli. 

Uchwałę Nr 114/2011 w sprawie upoważnienia osoby do składania oświadczeń woli z 

zakresu zbywania nieruchomości powiatowych podjęto stosunkiem głosów: 4 – „za”, 0 – 

„przeciw”, 1 – „wstrzymujący się”.  

   

Następnie p. Iwona Urbanowicz omówiła uchwałę Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajem przez Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy pomieszczeń dla Zarządu 

Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Nidzicy.  

Pan Starosta zaznaczył, że umowa będzie na okres półroczny, ponieważ mogą być lokale 

http://bip.warmia.mazury.pl/powiat_nidzicki/akty/116/1226/w_sprawie_zmian_Wieloletniej_Prognozy_Finansowej_Powiatu_Nidzickiego__na_lata_2011-_2026/
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potrzebne.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 115/2011 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem 

przez Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy pomieszczeń dla Zarządu 

Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Nidzicy.  

 

p. Iwona Urbanowicz omówiła projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

-   wyrażenia zgody na wynajem przez Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 

Nidzicy  pomieszczeń dla Zarządu Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w 

Nidzicy, 

- nabycia od Gminy Nidzica gruntu pod budowę parkingu przy Przychodni Obwodowej w 

Nidzicy.  

Uwag odnośnie powyższych projektów uchwał nie było. Zarząd zaopiniował je 

pozytywnie. 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informację dyrektora ZSO o wynajęciu pomieszczeń dla 

Ośrodka Uniwersum od 01.09.2011 do 30.06.2012 r. na 3 dni w tygodniu za kwotę 1.000 zł 

miesięcznie. Zaznaczyła, że przekaże również tę informację radnym. 

 

W dalszej kolejności p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że po uwagach do operatów 

dotyczących przejęcia nieruchomości powiatowych w celu budowy trasy S7, gdzie nie 

uwzględniono infrastruktury drogowej, wartości nieruchomości zostały poprawione. Uważa, że 

wartość gruntu też powinna być wyższa. 

Pan Starosta zaznaczył, że GDDKiA uważa, że te 10 zł/m dla rolników jest za dużo.  

p. Janusz Kwiatek stwierdził, że powinien być wystosowany apel popierający rolników. 

Pan Starosta zauważył, że jutro będzie spotkanie w tej sprawie. Będziemy próbować 

wypracować jakąś ideę. 

p. Iwona Urbanowicz zauważyła, że Wojewoda kwestionował poprawność wyceny, ponieważ 

rzeczoznawca ujął cenę nowo wybudowanej drogi. Proponowała kwestionować za niską wysokość 

odszkodowania za grunt. 

Zarząd uznał, że należy zgłosić uwagę odnośnie zbyt niskiej wartości gruntu. 

  

p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączyła p. Jolanta Tymińska i p. Sławomir 

Knapiński.  

   

Ad. IV. 

p. Jolanta Tymińska omówiła zgłoszone na posiedzeniach Komisji stałych Rady Powiatu 

wnioski do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Nidzickiego, a mianowicie: zaplanowane 

na rok 2012 opracowanie projektów budowlanych przesunięto na rok 2013. Uwzględniła już te 

wnioski w projekcie, jak również chodniki w Gminie Kozłowo. 

Pan Starosta zaznaczył, że radni poparli dokończenie inwestycji w Gminie Kozłowo. Będzie 

na pewno robiona. 

p. Jolanta Tymińska omówiła przygotowany na sesję projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Nidzickiego na lata 2011-2015 (z uwzględnieniem 

następnego okresu programowania 2014 -2020). 

Zarząd poparł przedstawiony projekt uchwały, wraz ze zmianami. 

 

p. Sławomir Knapiński omówił uchwałę Zarządu w sprawie cofnięcia stypendium 

sportowego. Przygotował ją w oparciu o wniosek Klubu. Zarząd nie miał uwag. Uchwałę Nr 

116/2011 w sprawie cofnięcia stypendium sportowego podjęto jednogłośnie. 

 

p. Jolanta Tymińska i p. Sławomir Knapiński opuścili salę obrad, a dołączyła p. Marzena 

Pawlak. 

http://bip.warmia.mazury.pl/powiat_nidzicki/akty/116/1238/w_sprawie_przyjecia_Wieloletniego_Planu_Inwestycyjnego_Powiatu_Nidzickiego__na_lata_2011-2015____z_uwzglednieniem__nastepnego_okresu_programowania_2014_-2020/
http://bip.warmia.mazury.pl/powiat_nidzicki/akty/116/1238/w_sprawie_przyjecia_Wieloletniego_Planu_Inwestycyjnego_Powiatu_Nidzickiego__na_lata_2011-2015____z_uwzglednieniem__nastepnego_okresu_programowania_2014_-2020/
http://bip.warmia.mazury.pl/powiat_nidzicki/akty/116/1238/w_sprawie_przyjecia_Wieloletniego_Planu_Inwestycyjnego_Powiatu_Nidzickiego__na_lata_2011-2015____z_uwzglednieniem__nastepnego_okresu_programowania_2014_-2020/


 
- 4 - 

Ad. V. 

p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zajęcia stanowiska w 

przedmiocie ogłoszenia województwa warmińsko-mazurskiego strefą wolną od GMO. Zarząd 

poparł przedstawiony projekt bez uwag. 

 

p. M. Pawlak projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu współpracy 

Powiatu Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2012 rok, wraz ze zmianami 

proponowanymi przez Powiatową Radę Pożytku Publicznego: promocja zatrudnienia i aktywizacja 

bezrobotnych. 

Zarząd stwierdził, że nowe zadania wiązać się będą z zabezpieczeniem środków na ten cel. 

Wcześniej nie było zgłoszonych takich zadań przez Stowarzyszenia. 

Pan Starosta proponował zostawić otwarte zapisy, nie uszczegóławiać ich. 

p. Robert Radzymiński na tej Radzie wywnioskował, iż jest szansa jeszcze coś w zapisach 

zmienić. Poparł p. Margol. Wyszło pewne nieporozumienie.  

Pan Wicestarosta uważa, że należałoby odpowiedzieć, że ze względu na brak środków 

finansowych przyjmujemy bardzo ogólne zapisy. 

p. Elżbieta Bieniek zaznaczyła, że opinia Rady Pożytku Publicznego nie jest wiążąca. Na 

następny rok Rada może bardziej się angażować. Nie można umniejszać roli niewielkich 

organizacji. Nie można wykluczać i robić tylko dużych zadań. 

Pan Wicestarosta zaznaczył, że p. Margol informował, że jest możliwość pozyskania środków 

w ramach współpracy samorządu a organizacjami, z Powiatem Biłgorajskim. Wystąpi na piśmie z 

prośbą o partnerstwo, bez wkładu własnego. 

p. M. Pawlak zaznaczyła, że program ma charakter otwarty. Można w ciągu roku go 

modyfikować. 

Zarząd poparł przygotowany projekt uchwały, bez poprawek proponowanych przez 

Powiatową Radę Pożytku Publicznego. 

 

 p. M. Pawlak opuściła salę obrad. 

 

Ad. VI. 

p. Renata Mróz przedstawiła wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnpkształcących o 

przekazanie środków w kwocie 1.299.000 zł na opłacenie faktur za termomodernizację i pełnienie 

nadzoru inwestorskiego. Insbud wystawił fakturę z terminem płatności do 14.12.2011 r. W umowie 

zadanie nie było podzielone na etapy. p. Ojrzyński również wystawił fakturę na kwotę 30.000 zł.  

Pan Starosta zaznaczył, że nie wpłynęły jeszcze pieniądze zewnętrzne.  

p. Renata Mróz przypomniała, że na całość zadania składają się środki w wysokości 10% z 

powiatu (129.000 zł), 60% - z pożyczki, 30 % - z dotacji.  

Pan Wicestarosta zaznaczył, że dotacja w listopadzie jeszcze nie będzie sfinalizowana. 

Pan Starosta stwierdził, że 10% można przekazać dla Zespołu Szkół Zawodowych na 

przedpłatę. Na dotację i pożyczkę trzeba poczekać.  

p. Robert Radzymiński stwierdził, że jeśli wcześniej weźmiemy kredyt, a całości nie 

zapłacimy, to odsetki i tak będą. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że jak środki wpłyną w 2012 r., to wprowadzi je jako refundację 

dochodów z lat ubiegłych. 

p. Robert Radzymiński zaznaczył, że jeśli firma nie zapłaci za materiały, to też nie dostanie 

następnego kredytu. Będzie miała trudności. 

Pan Wicestarosta proponował szukać środków i wypłacać w miarę możliwości. Nikt nie mówi 

o tym, żeby nie płacić. 

 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że konieczna będzie zmiana uchwały Zarządu w sprawie kontroli 
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w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. Od 17.11.2011 r. powinna się rozpocząć. Są sygnały z 

Poradni, że nie wystarczy środków na płace. Chciała dopisać do składu komisji p. Bętkowskiego – 

audytora, żeby zbadał jednostkę pod kątem organizacyjnym. 

Pan Starosta proponował pozostawić tę sprawę na następne posiedzenie Zarządu. 

 

p. R. Mróz przedstawiła wnioski finansowe o zmiany w budżecie: 

- Wojewoda Warmińsko-Mazurski zwiększył plan dotacji celowych w dziale 852 

rozdziale 85202 § 2130 o kwotę 5.946 zł na finansowanie bieżącej działalności PCPR. 

Zarząd przyjął decyzję do wiadomości; 

- Wojewoda Warmińsko-Mazurski zwiększył dotację celową w dziale 852 rozdziale 

85203 § 2110 o kwotę 9.696 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów dowozu 

podopiecznych do środowiskowych domów samopomocy oraz na realizację programów 

naprawczych w ŚDS. Zarząd przyjął decyzję do wiadomości; 

- Wojewoda Warmińsko-Mazurski zmniejszył dotację celową na 2011 r. w dziale 710 

rozdziale 71014 § 2110 o kwotę 50 zł, na wniosek Wydziału Infrastruktury, Geodezji i 

Rolnictwa. Zarząd przyjął decyzję do wiadomości; 

- Wojewoda Warmińsko-Mazurski zmniejszył dotację celową w dziale 851 rozdz. 85156 

§ 2110 o kwot 35.991 zł przeznaczoną na opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne za 

osoby bezrobotne bez prawa do zasiłku oraz dzieci i młodzieży przebywającej w 

placówkach opiekuńczo-wychowawczych i domach pomocy społecznej. Zarząd przyjął 

decyzję do wiadomości; 

- Wojewoda Warmińsko-Mazurski dokonał zmian w planie wydatków powiatu 

nidzickiego w dziale 754, a mianowicie zmniejszył plan wydatków w rozdz. 75411 § 2110 o 

kwotę 45.000 zł, a zwiększył plan dotacji celowej w rozdz. 75411 § 6410 o kwotę 45.000 zł. 

Zmiana dotyczy konieczności zakupu 9-osobowego samochodu typu mikrobus w KPPSP w 

Nidzicy. Zarząd przyjął decyzję do wiadomości; 

- Wojewoda Warmińsko-Mazurski zwiększył dotację celową dla powiatu nidzickiego w 

dziale 754 rozdz. 75411 § 2110 o kwotę 7.000 zł z przeznaczeniem dla KPPSP w Nidzicy 

na podstawowe wydatki niezbędne do zapewnienia prawidłowego funkcjonowania 

jednostki. Zarząd przyjął decyzję do wiadomości; 

- Wojewoda Warmińsko-Mazurski dokonał zmian w dotacjach na 2011 r., a mianowicie 

zmniejszył dotację w dziale 010 rozdz. 01005 § 2110 o kwotę 658 zł oraz zwiększył dotację 

w dziale 710 rozdz. 71013 § 2110 o kwotę 7.500 zł. Środki w wysokości 7.500 zł 

przeznaczone są na opłacenie prac związanych z wykonaniem wektorowej mapy sytuacyjno-

wysokościowej dla gmin Kozłowo i Janowiec Kościelny. Zarząd przyjął decyzję do 

wiadomości; 

- KPPSP zwraca się z wnioskiem o zabezpieczenie w planie wydatków w dziale 754 

rozdz. 75411 § 6060 kwoty 19.000 zł pozyskanych od samorządów gminnych, na podstawie 

porozumień, z przeznaczeniem na zakup 9-osobowego samochodu typu mikrobus. Zarząd 

rozpatrzy wniosek pozytywnie. 

- KPPSP zwraca się z wnioskiem o zwiększenie działu 754 rozdz. 75411 (wg decyzji 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego) z wyszczególnieniem: kwotę 3.000zł na § 4210 oraz 

kwotę 4.000 zł na § 4300. Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie; 

- KPPSP zwraca się z wnioskiem o zmniejszenie wydatków w dziale 754 rozdz. 75411 

w § 4010 – wynagrodzenia osobowe pracowników o kwotę 2.500 zł, w § 4060 – pozostałe 

należności funkcjonariuszy o kwotę 7.300 zł, w § 4120 – składki na Fundusz Pracy o kwotę 

500 zł, w § 4250 – zakup sprzętu i uzbrojenia o kwotę 75 zł, w § 4350 – zakup usług 

dostępu do sieci Internet o kwotę 518,56 zł, w § 4700 – szkolenia pracowników cywilnych 
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niebędących członkami KSC o kwotę 600 zł, natomiast o zwiększenie w tym samym dziale i 

rozdziale w § 4260 – zakup energii o kwotę 7.993,56 zł, w § 4270 – zakup usług 

remontowych o kwotę 1.300 zł, w § 4300 – zakup usług pozostałych o kwotę 2.000 zł, w § 

4360 – zakup usług telefonii komórkowej o kwotę 200 zł. Łączna kwota przesunięć wynosi 

11.493,56 zł i nie spowodują zakłócenia w funkcjonowaniu jednostki. Zarząd rozpatrzył 

wniosek pozytywnie; 

- wniosek Centrum Kształcenia Praktycznego o dokonanie zmian w planie finansowym, 

a mianowicie zmniejszenie wydatków o kwotę 26.750 zł w dziale 801 rozdz. 80140 w 

następujących paragrafach: § 3020 o kwotę 1.500 zł, § 4040 o kwotę 1.900 zł, § 4170 o 

kwotę 2.500 zł, § 4410 o kwotę 380 zł, § 4430 o kwotę 6.100 zł, § 4440 o kwotę 7.200 zł, § 

4480 o kwotę 2.870 zł, § 4700 o kwotę 2.200 zł, rozdz. 80146 § 4410 o kwotę 150 zł, § 

4700 o kwotę 1.950 zł, natomiast zwiększenie w rozdz. 80140 § 4210 o kwotę 20.000 zł i § 

4300 o kwotę 6.750 zł. Łączna kwota przesunięć to 26.750 zł. Mniejsze wydatki w 

zmniejszanych pozycjach pozwoliły zaoszczędzić środki na pokrycie zakupów 

bezpośrednich do produkcji, materiałów na pokrycie zadaszenia przy budynku głównym 

CKP oraz opału, jak również legalizację separatorów na stacji kontroli pojazdów i ochronę 

obiektów. Wniosek rozpatrzono pozytywnie; 

- wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy o 

dofinansowanie zakupu sprzętu nagłaśniającego niezbędnego do prawidłowego 

funkcjonowania szkoły przy ul. Wyborskiej. Rada Rodziców zobowiązała się pokryć 50% 

kosztu zakupu, który szacowany jest na 6.400 zł. Zarząd postanowił o dofinansowaniu 

zakupu sprzętu w kwocie 3200 zł (zwiększenie działu 801 rozdz. 80130 § 4210). Środki 

powyższe zostaną przesunięte z rozdz. 80130 § 4270. 

Powyższe wnioski zawarte zostały w uchwale Nr 118/2011 Zarządu Powiatu w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na rok 2011.  

  p. Renata Mróz zaznaczyła, że w związku z powyższymi wnioskami nastąpiły zmiany w planie 

dochodów i wydatków budżetu powiatu w 2011 r., które należy wprowadzić do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu. Zmiany zawarto w uchwale Nr 117/2011 Zarządu Powiatu. 

 Następnie p. Renata Mróz przedstawiła następujące wnioski finansowe jednostek o zmiany w 

budżecie w roku 2011: 

1. wniosek o zmianę w planie dochodów i wydatków budżetu na kwotę 78.663,42 zł na 

zadanie związane z wypłatą ekwiwalentów dla rolników za zalesienie gruntów, a 

mianowicie rozdz. 02002 – nadzór nad gospodarką leśną zastępuje się rozdz. 02001- 

gospodarka leśna oraz § 2700- środki pozyskane z innych źródeł zastępuje się § 2460 – 

środki otrzymane od pozostałych jednostek sektora finansów publicznych; 

2. wniosek o przesunięcia w planie rozdz.71012 – ośrodki dokumentacji geodezyjnej i 

kartograf na kwotę 82.000 zł, a mianowicie zmniejsza się § 6050- wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych a zwiększa § 4300 – zakup usług pozostałych. Powyższe zmiany 

podyktowane są koniecznością wykonania wektorowej mapy sytuacyjno-wysokościowej 

dla gmin Kozłowo i Janowiec Kościelny oraz aktualizację Geodezyjnej Ewidencji Sieci 

Uzbrojenia Terenu dla miasta Nidzica w zakresie branży energetycznej; 

3. wniosek o przesunięcia w planie jednostki Powiatowego Zarządu Dróg na kwotę 16.600 

zł, tj. zmniejszenie zakupu materiałów i wyposażenia oraz zakupu usług pozostałych, a 

zwiększenie wynagrodzeń osobowych. Powyższa zmiana związana jest z koniecznością 

wypłaty nagrody jubileuszowej dla pracownika; 

4. wniosek o zwiększenie planu wydatków Zespołu Szkół Ogólnokształcących o kwotę 

64.000 zł na wynagrodzenia pracowników; 
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5. wniosek o przesunięcia na kwotę 13.300 zł w planie finansowym Zespołu Szkół 

Rolniczych i Ogólnokształcącym. Szkoła prosi o zmniejszenie paragrafów: składki na 

ubezp. – 2.500 zł, składki na FP (zwolnienia lekarskie), wynagrodzenia bezosobowe-1.800 

zł, zakup energii – 6.500 zł, zakup usług remontowych – 1.000 zł, a zwiększenie 

paragrafów zakup usług pozostałych – 4.500 zł ( na bilety miesięczne dla uczniów)  i 

wynagrodzenia osobowe – 8.800 zł; 

6. wniosek o zwiększenie planu dochodów Zespołu Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących o kwotę 59.322 zł z tytułu opłat wnoszonych przez szkoły za 

szkolenia kursowe organizowane przez jednostkę w okresie X-XII. 2011r., - 45.000 zł, za 

sprzedaż do punktu złomu materiałów (grzejniki) uzyskanych podczas prac remontowych 

w szkole oraz internacie- 10.931 zł,  refundacji wynagrodzeń Prezesa ZNP – 3.391 zł. 

Zmniejszy się plan wydatków w kwocie 31.600 zł z wynagrodzeń i składek na ZUS, 

delegacji. Oszczędności powstały z powodu utworzenia od m-ca września 2011r. jednego 

oddziału mniej w stosunku do planowanych, a zwiększa wydatki w kwocie 90.922 zł na 

opał, materiały niezbędne do przeprowadzenia prac remontowych budynku internatu oraz 

sali gimnastycznej po realizacji przedsięwzięcia ,, docieplenie wraz z wykonaniem 

elewacji i modernizacją kotłowni budynku internatu, sali gimnastycznej, energię cieplną i 

elektryczną , opłaty za uczniów ZSZiO odbywających kursy w innych placówkach w 

okresie X-XII.2011r., usługi palenia w kotłowni internatu, odpis na ZFŚS wynikający z 

konieczności dokonania korekty odpisu na fundusz socjalny; 

7. wniosek o zwiększenie planu wydatków w Zespole Szkół Rolniczych i 

Ogólnokształcących na kwotę 42.400 zł na wynagrodzenia osobowe. Źródłem pokrycia 

w/w planu jest rezerwa przy Starostwie rozdz.80130 § 4270; 

8. wniosek o zmianę w planie finansowym Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie na 

kwotę 42.690 zł, a mianowicie  zmniejszenie paragrafu - świadczenia społeczne w rozdz. 

placówki opiekuńczo-wychowawcze i rodziny zastępcze , a zwiększenie paragrafu 2320 – 

dotacje celowe przekazane dla powiatu na zadania bieżące realizowane na podstawie 

porozumień w/w wymienionych rozdziałach  oraz zakup materiałów i wyposażenia. 

Powyższe przesuniecie planu wynika z licznych postanowień sądu o umieszczeniu dzieci z 

naszego powiatu w rodzinach zastępczych i placówkach opiekuńczo-wychowawczych na 

terenie innych powiatów. Zwiększenie w paragrafie - zakup materiałów i wyposażenia 

związane jest z zakupem materiałów biurowych potrzebnych na wydanie nowych decyzji, 

porozumień i innych dokumentów związanych z wejściem w życie z dniem 1 stycznia 

2012r. ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej; 

9. wniosek o zmianę w planie Centrum Kształcenia Praktycznego, a mianowicie 

zmniejszenie paragrafu - wydatki inwestycyjne na kwotę 42.000 zł ( zakup pieca CO, gdyż 

do CKP został przekazany piec z ZSZiO) natomiast zwiększenie o kwotę  22.600 zł na 

wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń pracowników grupy remontowej. Różnicę w 

wysokości 19.400 zł przesuwa się do rozdz.80130 § 4270 przy Starostwie; 

10. wniosek o przesunięcie  środków w wysokości 2.768,50 zł z rezerwy na zarządzanie 

kryzysowe na zakup stacji meteorologicznej z programem i zestawem komputerowym. 

Powyższe niezbędne jest do monitorowania zagrożeń ze strony natury (opady deszczu i 

śniegu, huraganowe wiatry, gwałtowne zmiany pogody; 

11. wniosek o przesunięcie na kwotę 5.555 zł z dotacji podmiotowej dla niepublicznej 

jednostki oświaty (ZDZ) do budżetu ZSO na zakup zestawu interaktywnego; 

12. wniosek o zwiększenie planu wydatków w kwocie 85.920 zł na odsetki bankowe od 

zaciągniętych kredytów. Powyższe zwiększenie związane jest ze wzrostem stawki 

oprocentowania (WIBOR). Środki przesuwa się z rozdz.75020 § 4300 - zakup usług 

pozostałych; 

13. wniosek o zmianę w planie rachunku dochodów własnych ZSRiO, a mianowicie 

zmniejszenie dochodów i wydatków o kwotę 6.000 zł. z tytułu wpłat za wyżywienie i 
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związanych z tym zakupem żywności, natomiast zwiększenie z wpłat uczniów z 

technikum wieczorowego i wpłat uczniów na kurs nauki jazdy. 

Zarząd wszystkie wnioski rozpatrzył pozytywnie. Zawarte one zostały w projekcie 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2011 rok. 

 

Następnie p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2011–2026. Zarząd nie miał 

uwag.  

 

Na zakończenie posiedzenia Skarbnik przedstawiła wniosek Zespołu Opieki Zdrowotnej o 

wykorzystanie dotacji i poręczenia z roku 2011 w roku 2012.  

Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie.  

 

Wobec zrealizowania porządku, Pan Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.  

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

M. Wojtaszewska 

 

http://bip.warmia.mazury.pl/powiat_nidzicki/akty/116/1232/w_sprawie_zmian_w_Wieloletniej_Prognozie_Finansowej_Powiatu_Nidzickiego__na_lata_2011-_2026/
http://bip.warmia.mazury.pl/powiat_nidzicki/akty/116/1232/w_sprawie_zmian_w_Wieloletniej_Prognozie_Finansowej_Powiatu_Nidzickiego__na_lata_2011-_2026/
http://bip.warmia.mazury.pl/powiat_nidzicki/akty/116/1232/w_sprawie_zmian_w_Wieloletniej_Prognozie_Finansowej_Powiatu_Nidzickiego__na_lata_2011-_2026/

